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Informasjon 

Møte type: 
Brukermøte 
Nordhordalandshallen 

Møte nr: 01 

Møte dato / tid: 09.05.2017  kl. 17:00 Sted: Nordhordalandshallen 

Referent: Morten Krokeide Ottesen Mob.tlf: 47456321 

Neste møte dato / tid:  Sted:  

 

Deltagere 

Sendes møtedeltakere og kopiadressater 

 

 

Firma: Att: Init: 
Tilste
de: 

Kopi 
til: 

E-Post: 

Lindås kommune Nils Markus Bakke N.M.B. x  nmbakke75@gmail.com 

Lindås kommune Atle Vaage A.V x  
atle.vaage@lindas.kommune.n
o 

NBK Arild Helland A.H x  arild@nbksport.no 

NBK Erlend Andås E.A x  erlend@nbksport.no 

HR Prosjekt AS Jan Ole Seim J.O.S x  jos@hrprosjekt.no 

HR Prosjekt AS 
Morten Krokeide 
Ottesen 

M.K.O x  mok@hrprosjekt.no 

Knarvik 
Ungdomskule 

Olaf Hella O.H  x olaf.hella@lindas.kommune.no 

Knarvik 
Videregående 
skule  

Ulrik Schutz U.S  x 
Ulrik.schutz@hfk.no 
 

AKS Jarle Sæbø J.S  x 
Jarle.sabo@framo.no 
 

Lindås Idrettsråd Kjetil Porsmyr K.P  x 
ketilporsmyr@hotmail.com 
 

Lindås kommune Øyvind Stang Ø.S  x 
oyvind.stang@lindas.kommun
e.no 

Lindås Kommune 
Therese Urdahl 
Braseth 

T.U.B  x 

therese.braseth@lindas.kom
mune.no 
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Saker 

Nr Tekst: Ansvar: Frist: 

 

Informasjon: 
 
- Jan Ole Seim informerte om prosjektet, rammer og prosessen 
- Det er begrensninger på løpebanen. 
- Hva er fotball sine behov? 
- Hva er friidrett sitt behov? 

  

 

Innputt fra NBK: 
 
- Det er trangt slik som det er i dag, aktivitetene kunne fylt en         
hall til. 
- Trenger plass rundt banen for arrangementer. 
- Vil ikke kunne spille 9er fotball hvis arealet reduseres. 
- Forskningsrapport viser underdekning på fotballbaner i Lindås 
Kommune. 
 

  

 
Dette kom opp på brukermøte:   

1 

Det ble drøftet endring av bruken på hallen, men da må en 
undersøke med departementet om det må tilbakebetale noe 
støtt som en har fått til å bygge hallen. 
 

  

2 

Eninghet om at hoppegropen måtte flyttes, den beste 
plasseringen er å flytte den til kortveggen som skiller 
fotballhallen og håndballhallen. Da unngår en konflikt med 
truck som ødelegger dekslene på gropen. 
Andre forslag er å ha den langs langsiden der en har 60m 
banen. 
 

  

3 

Fotballbanen kunne en utvidet til nesten hele bredden av 
hallen. Det blir ikke en bra løsning. Da har ikke friidrett reelle 
fasiliteter lengre. Dette er også en bruksendring som må 
avklares med departementet 
 

  

4 

Fotballbanen kan en minske, slik at en fortsatt kunne spille 5er 
og 7er fotball. Uten at det går på bekostning av antall baner. 
Dette gir bedre vilkår for friidrett, og mulighet til å etablere 
sikkerhetssone ifm tribune 
 

  

5 

Det var snakket om at en kan flytte tribunen tett inn til 
grasmatten slik at det gikk an å springe mellom veggen og 
tribunen. Hvis en reduserer fotballbanen. 
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Nr Tekst: Ansvar: Frist: 

6 
Hvis en får vekk golvet som står stablet langs gavlveggen så 
kunne en trekke fotballbanen lengre opp mot veggen slik at det 
blir bedre plass til hoppegropen i andre enden av hallen. 

  

7 

Golvet kan lagres i et rom på langsiden av 60 m banen, Der er 
det et tilbygg på utsiden av hallen med dør inn i hallen. Med 
denne løsningen må det etableres en port i ytterveggen slik at 
en kan kjøre med truck ut/inn når gulvet skal monteres i hallen. 

  

8 

Ved innkjøp av et nytt gulv som er lettere og beregnet på å 
montere og demontere raskt, så vil det kunne brukes tralle i 
staden for truck når en skal montere og demontere. Det er 
mindre slitasje på kunstgresset. En kan fortsatt bruke samme 
lagerrommet. 

  

 
 

Oppsummering:   

 

Idrettsrådet må komme med et samlet innspill på hva de 
mener. De andre brukere må komme med sine innspill. 
Fristen med tilbakemelding er fredag 2. Juni 
Hvis det er ønskelig kan vi ta en ny felles synfaring på dagtid 
hvis det passer bedre. 
Etter 2. Juni og med de innspillene som er kommet inn, tar 
oppdragsgiver en avgjørelse på hvordan en utfører dette 
prosjektet.   
Kommer det ingen innspill så kommer vi til å gjennomføre 
prosjektet med de innspill som foreligger. 
 

  

 

 

  

Dato: 29.05.2017 

HR Prosjekt AS 

Morten Krokeide Ottesen 


